

Elevate Your Senses at the Renowned Tasting Theatre

親臨醇饌品味廳 體驗味覺探索之旅



The acclaimed Tasting Theatre is making a celebrated return to Restaurant, Bar & Café Hong Kong (RBHK) from 3 to 5 September! This is your chance to embark on an extraordinary journey of sensory exploration and discover the captivating histories and artisanal craftsmanship behind the world's finest wines, spirits, and beers.

廣受好評的醇饌品味廳將於 9 月 3 日至 5 香港餐飲展！您將有機會品嚐豐富的風味，這是您踏上非凡的探索之旅，並深入了解全球葡萄酒、烈酒和啤酒背後的迷人歷史和工藝的機會。

At the Tasting Theatre, you will have the privilege of savouring the rich, complex flavours of these distinguished libations, guided by our esteemed industry experts.

在醇饌品味廳，您會在我們專家講師的指導下品嚐這些獨特的美酒，並細賞她們豐富而複雜的風味。



Jack Cheung
DipWSET



Belle Leung
WSET Certified Beer
Educator, BJCP National
Judge, Cicerone Beer Server



Micky Lo
WSET Certified Sake
Educator, SSI International
Sakasho



Justin Chen
IWS, IWA



Handy Chau
Chief Editor



Derek Li
DipWSET
Advanced Sommelier – The Court of Master
Sommeliers



John Ng
Director of Wine and Spirits,
Tasting Kitchen Magazine

[Learn More 了解更多](#)

The Beer Tasting Workshop from the last edition will again return to Tasting Theatre this year to bring you on a journey to explore different brands of craft beer. With each sip, you can get closer to the soul of your glass and deepen your understanding of artistry.

而上屆新增的啤酒品酒工作坊環節，今年會繼續與大家一同品嚐不同品牌的精釀啤酒，讓你讀懂每杯啤酒靈魂的同時，也可以加深對啤酒工藝的理解。

Featured Exhibitors 焦點展商



C.J.P. (H.K.) LIMITED
Booth no. : 5E-F22



H.K. LOVECRAFT LIMITED
Booth no. : 5E-G21



LIQUID REINVENTIONS LIMITED
Booth no. : 5E-G22



TAI-PAN BEER COMPANY LIMITED
Booth no. : 5E-G24



RICHKAT® | CRAFT BREWING
MEOW (HK) CELLARS CO., LIMITED
Booth no. : 5E-F24



V-GEN HK LIMITED
Booth no. : 5E-H23

***RSVP for Tasting Theatre!
*立即登記！**

*RSVP for Tasting Theatre sessions opens only to Restaurant, Bar & Cafe Hong Kong 2024 visitors, please [click here](#) to register as visitor if necessary.
*此環節只開放予香港餐飲展註冊買家。如有需要，請[點擊此處](#)登記成為買家。

But the excitement doesn't stop there! In addition to the Tasting Theatre, we have curated a lineup of thrilling wine-related events to elevate your RBHK 2024 experience, including the return of Beer Bar Happy Hour Session and the brand-new Sake Hour!

當然，我們還準備了其他的美酒活動讓大家一同投入今年的展覽，當中包括大獲好評的 Beer Bar Happy Hour 以及全新的清酒時段！

Beer Sponsor 啤酒贊助：



**Register as Visitor
立即登記成為買家**